



Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

Hampetorp-Odensbackens IF

2020-01-27 kl 19.00 Odenvallen, Odensbacken

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Susanne Wilén, Pernilla Tegin & Helena Hiltunen

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll

Dagordningen godkänns och några punkter läggs till. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

§3 Utvärdering Odencupen

Vi är överens om att Odencupen återigen blev lyckad men har lite förbättringsförslag på diverse saker som vi har fyllt i vårt gemensamma google-dokument. Vi tänker att vi behöver vara fler från sektionen vid bemanning av sekert/utdelning av medaljer mm.

https://docs.google.com/document/d/1zWaU-fAOvz-6tplaQTtm4V9LrTslHdtGkgj2ja_9pc/edit?usp=sharing

§4 Skrivelser och rapporter

Projektet "stanna kvar" med damerna och F17 tuffar på. Vi ska marknadsföra det litegrann "alla är olika, olika är bra". Jenny skriver ihop någon kort beskrivning och att vi har beviljats pengar till detta. Helena skickar bilder på tjejerna från tacokvällen till Jenny. Läget just nu är:

1. Trivselkväll i februari på Odenvallen (t ex biokväll) – Susanne och Helena håller i det.
2. Föreläsning, Isabelle från SISU kollar upp och återkommer.
3. Isabell "knyter ihop säcken", slutet av april.
4. Träningsläger 24-26/4 Skara.

Tony och Susanne har nyligen deltagit på ett möte tillsammans med SMÅ om fortsatt samarbete. De berättade lite från det mötet och vad som bestämdes. För damlaget är Annelie huvudtränare, Staffan och Jesper assisterande tränare, Malin assisterande/målvaktstränare och Anette administrativ ledare. SMÅ står för adm 2020 och avstämning görs sedan i slutet av året och man delar upp utgifterna. Som vanligt betalar spelarna sin medlemsavgift i den egna föreningen och utöver det 200 kr till SMÅ för resor, domare mm. Första året ska hela vinsten på diverse försäljningar som laget gör gå helt till laget som ett sätt att få igång en kassa. Sektionen ska även stötta upp med cup-avgift. Laget startar från 0, vi blandar inte in kassorna från F04 eller damkassan ännu. Vi väntar med att beställa väskor som först var tänkt, tar enbart

nya kläder just nu. Damlaget kommer att träna och spela matcher lika mycket på båda anläggningarna (Tingstadsvallen och Odenvallen).

§5 Ekonomi och försäljning

Till nästa möte ska vi fundera på diverse inköp inför kommande säsong, vad behöver vi? Tält? Flera ihopfällbara bänkar?

Vi ska köpa in klädpaket till nya ledare och nya sektionerfolk. Vi ska köpa in varsin regnjacka till alla ledare.

Sektionen ska ge bidrag till träningsläger för damlaget. Vi ska betala hyran för konstgrässtråningen för P14/15.

På Odencupen sålde vi inte så värst många sportlotter. Vi har 242 stycken lotter kvar. Vi bestämmer att P14/15 får sälja dem och ta hela förtjänsten till laget. På lördag den 1 februari är det pubkväll på Odenvallen som herrsektionen anordnar. Johan hör med August om det ok att lotterna säljs under kvällen då.

§6 Övriga frågor

Uppstart nya lag:

Vi har två nya lag till sektionen – F12/13 med Robban och Jimmy som ledare samt P12/13 med Markus, Fredrik och Johanna som ledare. Vi vill skicka ut inbjudningskort till alla barn i den åldern, Jenny fixar en layout på hur inbjudan kan se ut. Tony ska ha ett möte med de nya ledarna i februari där han stämmer av, berättar om sektionen, kläder mm.

Registerutdrag:

Nytt krav från förbundet är att alla ledare lämnar in ett registerutdrag på sig själva. Detta ska sedan lämnas till Tony.

Föreningsdag:

På förmiddagen före årsmötet den 8 mars har vi en föreningsdag där vi från alla sektioner möts och planerar.

Vi behöver ha fler engagerade personer till sektionen. Och särskilt från de nya yngre lagen som tillkommer. Vi funderar på vilka personer vi kan fråga.

Verksamhetsberättelsen 2019:

Helena skriver ihop sektionens verksamhetsberättelse från året som gått och skickar sedan ut till alla i sektionen för påtitt och påfyllnad. Helena skickar mail till alla ledare om att de måste skicka in lagrapporter till henne.

HOIF-helg:

Den 16-17 maj ska vi ha HOIF-helg med flera matcher såsom förra året. Herr är intresserad av att ha match någon av dagarna och Tony undrar om Dam också är intresserade vilket Susanne och Helena tror.

Renovering omklädningsrummen:

I mars ska ungdomarnas omklädningsrum målas om på liknande vis som Herrs omklädningsrum. Huvudstyrelsen ska ta in offert på detta.

§7 Nästa möte

Måndag den 24 februari kl 18.00 på Odenvallen.

§8 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen